
Protokół Nr 37/2022 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Rozwoju Powiatu 

z dnia  12 grudnia 2022 roku 

 

Rozpoczęcie posiedzenia Komisji: godzina 14:00 

Miejsce posiedzenia: sala konferencyjna nr 206 Starostwa Powiatowego w Wałbrzychu. 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu Komisji – zgodnie z listą obecności stanowiącą zał. nr 1 do 

protokołu. 

Goście uczestniczący w posiedzeniu Komisji – zgodnie z listą obecności stanowiącą zał. nr 2 do protokołu. 

Zawiadomienie na posiedzenie Komisji stanowi zał. nr 3 do protokołu. 

Komisja była prowadzona w trybie hybrydowym. 

 

Ad 1.  

Posiedzenie otworzył Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Powiatu1, Stanisław Skrzyniarz.  

Na podstawie logowania w systemie zdalnym oraz osób będących na sali obrad Przewodniczący Jarosław 

Buzarewicz stwierdził kworum (12 radnych biorących udział w posiedzeniu) niezbędne do podejmowania 

prawomocnych decyzji. Ponadto przypomniał proces głosowania zdalnego, imiennego, wyjaśniając że po 

wypowiedzeniu przez Przewodniczącego „kto jest za, kto jest przeciw, kto się wstrzymał”, zgodnie z listą 

obecności radni będą wywoływani po imieniu i nazwisku, aby określić swoje stanowisko przez wypowiedzenie 

„jestem za” lub „jestem przeciw” lub „wstrzymuję się”. 

 

Ad 2.  

Uwag i wniosków do porządku obrad nie było, stąd Wiceprzewodniczący Stanisław Skrzyniarz.  przystąpił do 
jego realizacji: 

Proponowany porządek obrad:  

1. Otwarcie posiedzenia komisji. 

2. Zgłaszanie wniosków do zmiany porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

4. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Wałbrzyskiego w sprawie zmian                         

w budżecie na 2022 rok. 

5. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Wałbrzyskiego w sprawie zmiany 

uchwały nr XXXIII/20/2022 z dnia 31 marca 2022 r. w sprawie określenia zadań powiatu,  na które 

przeznaczone są środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2022 roku. 

6. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Wałbrzyskiego w sprawie wysokości 

stawek opłat za usunięcie pojazdu z drogi i jego przechowywanie na parkingu strzeżonym oraz 

wysokości kosztów powstałych w razie odstąpienia od usunięcia pojazdu.  

7. Informacja o efektach współpracy Powiatu Wałbrzyskiego z innymi samorządami w zakresie realizacji 

wspólnych zadań i inwestycji w 2022 r. 

8. Przedstawienie autopoprawki do projektu Uchwały Budżetowej na rok 2023 Powiatu Wałbrzyskiego oraz 

Opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej.   

9. Przygotowanie planu pracy Komisji Budżetu i Rozwoju Powiatu na I półrocze 2023 roku. 

10. Sprawy bieżące – przedstawienie stanowiska Zarządu Powiatu Wałbrzyskiego z dnia 6 grudnia 2022 roku 

dotyczącego przedstawienia Gminie Szczawno-Zdrój propozycji przejęcia obiektów usytuowanych przy 

ul. Bocznej w Szczawnie-Zdroju. 

 

Ad 3.  

Wiceprzewodniczący Stanisław Skrzyniarz poinformował, że protokół z ostatniego posiedzenia Komisji był 

udostępniony na repozytorium oraz w Biurze Rady. Do dnia posiedzenia Komisji nikt nie zgłosił uwag,                         

w związku z tym protokół został przyjęty przez aklamację (12 radnych biorących udział w posiedzeniu)                   

i w wersji radnym przedstawionej zostanie opublikowany w BIP na stronie Starostwa Powiatowego                           

w Wałbrzychu. 

 

Ad 4. 

Skarbnik Powiatu Wałbrzyskiego Patrycja Kubat przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu Wałbrzyskiego 

w sprawie zmian w budżecie na 2022 rok - stanowi zał. nr 4 do protokołu.  



W dyskusji udział wzięli: radni Kamil Orpel oraz Skarbnik Powiatu Wałbrzyskiego, Patrycja Kubat. Tematem 

rozmowy było zwiększenie wydatków dla Powiatowego Urzędu Pracy w  Wałbrzychu oraz Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie w Wałbrzychu.  

Wiceprzewodniczący Stanisław Skrzyniarz przeprowadził procedurę głosowania nad wydaniem opinii do 

omawianego projektu uchwały: 

 

Imię i nazwisko radnego głosowanie 

1. Stanisław Skrzyniarz „za” 

2. Ramona Bukowska „za” 

3. Ewa Dorosz „za” 

4. Iwona Frankowska „za” 

5. Leonard Górski „za” 

6. Łukasz Kazek „za” 

7. Krzysztof Kwiatkowski NIEOBECNY 

8. Marek Masiuk „za” 

9. Kamil Orpel „za” 

10. Piotr Pol „za” 

11. Mirosław Potapowicz „za” 

12. Jolanta Woźniak „za” 

13. Bogusław Uchmanowicz „za” 

14. Jarosław Buzarewicz NIEOBECNY 

 

W wyniku głosowania (12 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujący się – w głosowaniu wzięło udział 12 radnych), Komisja 

wydała pozytywną opinię do omawianego projektu uchwały. 

 

Ad 5. 

Dyrektor Powiatowego centrum Pomocy Rodzinie w Wałbrzychu Małgorzata Jankowska-Rzepka 

przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu Wałbrzyskiego w sprawie zmiany uchwały nr XXXIII/20/2022                   

z  dnia 31 marca 2022 r. w sprawie określenia zadań powiatu,  na które przeznaczone są środki Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2022 roku - stanowi zał. nr 5 do protokołu.  

Uwag i wniosków nie zgłoszono. 

Wiceprzewodniczący Stanisław Skrzyniarz przeprowadził procedurę głosowania nad wydaniem opinii do 

omawianego projektu uchwały: 

 

Imię i nazwisko radnego głosowanie 

1. Stanisław Skrzyniarz „za” 

2. Ramona Bukowska „za” 

3. Ewa Dorosz „za” 

4. Iwona Frankowska „za” 

5. Leonard Górski „za” 

6. Łukasz Kazek „za” 

7. Krzysztof Kwiatkowski NIEOBECNY 

8. Marek Masiuk „za” 

9. Kamil Orpel „za” 

10. Piotr Pol „za” 

11. Mirosław Potapowicz „za” 

12. Jolanta Woźniak „za” 

13. Bogusław Uchmanowicz „za” 

14. Jarosław Buzarewicz NIEOBECNY 

W wyniku głosowania (12 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujący się – w głosowaniu wzięło udział 12 radnych), 

Komisja wydała pozytywną opinię do omawianego projektu uchwały. 

 

 

 

 



Ad 6. 

Naczelnik Wydziału Komunikacji i Transportu Monika Kuśtak przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu 

Wałbrzyskiego w sprawie wysokości stawek opłat za usunięcie pojazdu z drogi i jego przechowywanie na 

parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów powstałych w razie odstąpienia od usunięcia pojazdu - stanowi zał. 

nr 6 do protokołu.  

 

Uwag i wniosków nie zgłoszono. 

Wiceprzewodniczący Stanisław Skrzyniarz przeprowadził procedurę głosowania nad wydaniem opinii do 

omawianego projektu uchwały: 

 

Imię i nazwisko radnego głosowanie 

1. Stanisław Skrzyniarz „za” 

2. Ramona Bukowska „za” 

3. Ewa Dorosz „za” 

4. Iwona Frankowska „za” 

5. Leonard Górski „za” 

6. Łukasz Kazek „za” 

7. Krzysztof Kwiatkowski NIEOBECNY 

8. Marek Masiuk „za” 

9. Kamil Orpel „za” 

10. Piotr Pol „za” 

11. Mirosław Potapowicz „za” 

12. Jolanta Woźniak „za” 

13. Bogusław Uchmanowicz „za” 

14. Jarosław Buzarewicz NIEOBECNY 

W wyniku głosowania (12 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujący się – w głosowaniu wzięło udział 12 radnych), 

Komisja wydała pozytywną opinię do omawianego projektu uchwały. 

 

 

Ad 7. 

Naczelnik Wydziału Infrastruktury Powiatu i Ochrony Środowiska Andrzej Sokołowski przedstawił 

informację o efektach współpracy Powiatu Wałbrzyskiego z innymi samorządami w zakresie realizacji 

wspólnych zadań i inwestycji w 2022 r. - stanowi zał. nr 7 do protokołu.  

 

W dyskusji udział wzięli: radny Kamil Orpel oraz  Naczelnik Wydziału Infrastruktury Powiatu i Ochrony 

Środowiska Andrzej Sokołowski. Tematem rozmowy był program wsparcia budowy chodników. Zauważono, że 

nie wszystkie gminy powiatu korzystają z możliwości wspólnej realizacji budowy chodników.   

Informacja o efektach współpracy Powiatu Wałbrzyskiego z innymi samorządami w zakresie realizacji 

wspólnych zadań i inwestycji w 2022 r. została przyjęta przez aklamację (12 biorących udział w posiedzeniu 

komisji).  

 

 

Ad 8. 

Skarbnik Powiatu Wałbrzyskiego Patrycja Kubat przedstawiła autopoprawkę do projektu Uchwały 

Budżetowej na rok 2023 Powiatu Wałbrzyskiego  - stanowi zał. nr 8 do protokołu oraz opinię Regionalnej Izby 

Obrachunkowej - stanowi zał. nr 9 do protokołu. 

 

Uwag i wniosków nie zgłoszono. 

Wiceprzewodniczący Stanisław Skrzyniarz przeprowadził procedurę głosowania nad wydaniem opinii do 

omawianej autopoprawki: 

 

Imię i nazwisko radnego głosowanie 

1. Stanisław Skrzyniarz „za” 

2. Ramona Bukowska „za” 

3. Ewa Dorosz „za” 

4. Iwona Frankowska „za” 



5. Leonard Górski „za” 

6. Łukasz Kazek „za” 

7. Krzysztof Kwiatkowski NIEOBECNY 

8. Marek Masiuk „za” 

9. Kamil Orpel „za” 

10. Piotr Pol „za” 

11. Mirosław Potapowicz „za” 

12. Jolanta Woźniak „za” 

13. Bogusław Uchmanowicz „za” 

14. Jarosław Buzarewicz NIEOBECNY 

W wyniku głosowania (12 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujący się – w głosowaniu wzięło udział 12 radnych), 

Komisja wydała pozytywną opinię do omawianej autopoprawki. 

 

Ad 9. 

Radni opracowali i zatwierdzili przez głosowanie (12 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujący się – w głosowaniu wzięło 

udział 12 radnych) plan pracy na I półrocze 2023 r., zgodnie z poniższą treścią: 

 

Lp. Tematyka posiedzenia 

1.  

Zatwierdzenie sprawozdania z działalności Komisji za 2022 rok. 

2.  

Omówienie inwestycji przyjętych w budżecie powiatu na 2023 rok z uwzględnieniem informacji o 

pozyskanych środkach zewnętrznych na ich realizację. 

3.  

Sprawozdanie finansowe Powiatu Wałbrzyskiego za 2022 rok wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

powiatu za 2022 rok. 

4.  

Ocena przebiegu akcji zimowej 2022/2023. 

5.  

Opiniowanie ewentualnych zmian do budżetu przygotowanych przez Zarząd Powiatu w trakcie roku 

budżetowego. 

6. Przygotowanie planu pracy na II półrocze 2023 roku. 

 

 

Ad 10. 

Wiceprzewodniczący Stanisław Skrzyniarz odczytał stanowisko Zarządu Powiatu Wałbrzyskiego z dnia                       

6 grudnia 2022 roku dotyczące przedstawienia Gminie Szczawno-Zdrój propozycji przejęcia obiektów 

usytuowanych przy ul. Bocznej w Szczawnie-Zdroju - stanowi zał. nr 10 do protokołu. 

W dyskusji udział wzięli radni: Iwona Frankowska – Wicestarosta Powiatu Wałbrzyskiego,  Ramona Bukowska, 

Marek Masiuk – Członek Zarządu Powiatu Wałbrzyskiego, Stanisław Skrzyniarz – Wiceprzewodniczący Komisji 

Budżetu i Rozwoju Powiatu. Dyskusja dotyczyła dokonanej przez Zarząd Powiatu Wałbrzyskiego ogólnej analizy 

kosztorysowej wymagalnych remontów, jak również analizy finansowej pod względem ewentualnego przejęcia 

obiektów usytuowanych przy ul. Bocznej w Szczawnie-Zdroju celem realizowania  nich zadań oświatowych w 

ramach Zespołu Szkół im. Marii Skłodowskiej-Curie w Szczawnie-Zdroju.  „Zarząd Powiatu Wałbrzyskiego 

mając na względzie przekazaną przez Burmistrza Szczawna-Zdroju wartość rynkową przedmiotowej 

nieruchomości ustaloną na 994 000 zł Zarząd Powiatu Wałbrzyskiego  stoi na stanowisku, że  maksymalna 

kwota, za którą Powiat może  odkupić obiekty to 600 000 zł. Kierując się odpowiedzialnością za prawidłowy 

rozwój edukacyjny młodzieży Naszego regionu ale również odpowiedzialnością finansową, którą Powiat 

zobowiązany będzie ponosić po przejęciu budynków do zasobów powiatu,  Zarząd Powiatu Wałbrzyskiego 

składa propozycję przejęcia obiektów usytuowanych przy ul. Bocznej w Szczawnie-Zdroju celem realizowania w 

nich zadań oświatowych w ramach Zespołu Szkół im. Marii Skłodowskiej-Curie w Szczawnie-Zdroju za kwotę 

nie wyższą niż wskazana powyżej. W celu dostosowania wymogów budowlanych i edukacyjnych do 

prowadzenia klas o kierunkach specjalnych z chwilą przejęcia tych nieruchomości Powiat będzie zobowiązany do 

przeprowadzenia modernizacji budynków. Kolejne koszty związane z przejęciem tych obiektów to ich codzienne 



utrzymanie w tym ochrona. Przy tej okazji nie można zapomnieć, że rozbudowa skwery edukacyjnej 

nierozłącznie wiąże się  z zatrudnieniem kolejnych  pedagogów – specjalistów.  Dlatego mając na względzie 

powyższe Zarząd Powiatu Wałbrzyskiego zaproponował kwotę adekwatną do działań, które zamierza podjąć w 

celu zapewnia ciągłości edukacyjnej całego regionu”.   

 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Wiceprzewodniczący Stanisław Skrzyniarz zamknął trzydzieste 

siódme posiedzenie Komisji Budżetu i Rozwoju Powiatu. Na tym protokół zakończono. 

Komisja zakończyła posiedzenie o godzinie  14:40. 
Protokół sporządziła:  

Anna Gromniak 

Inspektor 

Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Powiatu  

/-/Stanisław Skrzyniarz 
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Ilekroć w protokole znajdzie się zapis „Przewodniczący Jarosław Buzarewicz” będzie mowa o Wiceprzewodniczącym Komisji Budżetu i Rozwoju Powiatu Stanisławie Skrzyniarzu
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